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Fint att ni nu ger invånarna möjlighet att lämna synpunkter på kommunens förslag till vattentjänstplan! 
Så var inte fallet innan kommunfullmäktige den 14 december 2020 fattade beslut att utöka 
verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster för fastigheter belägna i Västernäs, östernäs och 
Uppnäs. Majoriteten av invånarna i berörda byar blev inte aktivt informerade vare sig före eller efter 
beslutet, och hade således inte möjlighet att komma med synpunkter eller att överklaga inom 
överklagandetiden. Knappast ett demokratiskt tillvägagångssätt! 

Utifrån kommunens förslag till vattentjänstplan utnyttjar jag nu möjligheten att uttrycka mina 
synpunkter, även om de inte efterfrågas, då jag bor i ett redan beslutat VA-utbyggnadsområde. 

Till grund för beslutet i kommunfullmäktige 2020 ligger inventeringar som i Västernäs gjordes april 
maj 2013, vars syfte var att undersöka statusen på de enskilda avloppen i Västenäs samt informera 
fastighetsägarna om områdets avloppsstatus samt motivera till bildandet av en VA-samfällighet. För 
mig som såg hur vår fastighet inventerades kändes det inte seriöst, mest en snabb okulär besiktning, 
där jag undrar om de som besiktigade över huvud taget fick med båda våra brunnar. Ingen kontakt 
mellan de som var här och oss fastighetsägare. Som fastighetsägare fick jag ingen återkoppling vad 
gäller status på våra brunnar. 

Jag förstår kommunens skyldighet att tillgodose vattentjänster när möjligheten att lösa VA-behovet 
långsiktigt med hjälp av enskilda Va-anläggningar saknas, men varför skulle inte vi, liksom i Frihamra, 
Kilen och Spraggaboda-Gubboda, kunna åtgärda de enskilda avlopp som inte fungerar? Det hade 
dessutom kunnat ske betydligt tidigare om man hade valt den metoden 2013 då inventeringen 
gjordes. 


